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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande 

 

§ 5 

Avslag på ansökan om försörjningsstöd i Farsta och andra stadsdelsområden 

Svar på fråga från (MP) 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på frågan från 

miljöpartiet om vilka som får avslag på ansökan om försörjningsstöd i Farsta och andra 

stadsdelsområden. 

 

Ärendet 

Vid nämndens sammanträde den 14 mars i år bad Coura Mbaye (MP) om statistik som 

visar vilka som får avslag på sin ansökan om försörjningsstöd, i Farsta och andra 

stadsdelsområden. Frågan ställdes mot bakgrund av ett tydligt sjunkande antal hushåll 

som får försörjningsstöd i Farsta.  

 

Förvaltningens egen statistik och material från Skarpnäck och Enskede-Årsta-Vantör visar 

på vissa skillnader i avslagsorsaker. Farsta ligger dock på helt jämförbar nivå vad gäller 

andel avslag, i vissa fall även något lägre.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2013-11-26. 

Dnr 6-722/2013 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad m fl (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Bäck (V)  

 

Vi tackar för redogörelsen som nämnden har fått tack vare Mp tidigare ställda fråga. Vi 

kommer att fortsätta intressera oss för dessa frågor. Vi är fortfarande förundrade över att 

antalet personer som ansöker om försörjningsstöd minskar (även om statistiken vi sett här 

endast sträcker sig från 2010 och även om arbetslösheten minskat i Farsta) i ett land där 

den relativa fattigdomen ökar stort. 

 

  


